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Z A P I S N I K 

sa 111. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 9. listopada 2018. u maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

 

Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik, Katarina Mihelčić, zamjenica gradonačelnika, Đulio 

Jusufi, voditelj Odsjeka za financije i proračun, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i 

čitaonice Delnice, Petar Hrg, direktor Turističkog ureda TZ Grada Delnica, Dražen Rački, zapovjednik 

JVP Delnice, Davorin Klobučar, direktor GSC Delnice, Nikolina Ćuić Muhvić, voditeljica Ureda 

gradonačelnika, Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Ispričali izostanak: Iva Žagar, Gordana Piskač, Davorka Grgurić, Zvezdana Jerković, Mirna 

Janeš, Alen Udovič umjesto kojeg sjednici prisustvuje Davorin Klobučar. 

 

PLANSKI KOLEGIJ 

 

ĐULIO JUSUFI 

- Rad na tromjesečnim financijskim izvještajima. 

- Ministarstvu financija poslat će se dokumentacija o kreditnim zaduženjima. 

- Komunikacija s korisnicima vezano uz poreze. 

- Dogovor sastanka s Dječjim vrtićem. 

- Aktivnosti na izradi ugovora – sredstva J. Majnaric. 

- Obračun plaće za djelatnice Programa „Zaželi“ i JOPPD za rujan. 

- Organizacija sistematskih pregleda. 

 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Rad s korisnicima 

- Obrada novih knjiga, nabava knjiga u „Mjesecu knjige“. 

- Radijska emisija. 

- Radionica s mladima s posebnim potrebama. 

- Pričaonica priča, Kreativna radionica. 

- Dogovori za „Mjesec knjige“ – program sa sudionicima. 

- Komunikacija s DV „Morčić“ koji dolaze na Pričaonicu priča u park. 

- Održat će se edukativna radionica osobnog razvoja. 

- Odlazak u SŠ na predstavljanje Zbirke zavičajnog govora. 

- Ažuriranje weba 

- Financijski plan za iduću godinu. 

 

PETAR HRG 

- Priprema Financijskog plana i Programa za iduću godinu. 

- Održat će se sastanak s JU „Priroda“. 

- PGŽ mreža preko koje uspijevamo dobiti dosta programa se zatvara ovaj tjedan. To znači da 

ćemo uskoro saznati koji programi su nam odobreni, kako bismo ih uvrstili u programske 

aktivnosti tijekom adventa. 

- Završen je medija plan. 

- Naručena je izrada prototipa iglua.  

 



DRAŽEN RAČKI 

- Intervencija nije bilo. 

- Održat će se nastava na temu saf opreme, užadi i vježbe sa saf opremom. 

- Uređenje prostora kluba, rad na fitnes prostoriji, ugradba krovnog prozora. 

- Izrada satnice za plaće i statistike za prošli mjesec. 

- U nedjelju je ekipa DVD 2 osvojila 2. mjesto na županijskom takmičenju. 

- Prelazak u „Risnjak – Delnice“ d.o.o. radi vođenja računovodstva. 

 

DAVORIN KLOBUČAR 

- Sastanci u resornim upravnim odjelima PGŽ. 

- Pripreme za zimsku sezonu i remont žičare na Platku. 

- Završetak radova na terasi uz bazen u Domu sportova. 

- U multifunkcionalnoj dvorani miče se sportska podloga. 

- Izuzimanje lovačkog trofejnog oružja iz Kaštela Zrinskih i predaja vlasnicima. 

- Svi objekti rade po radnom vremenu. 

- Gradonačelnik ukazuje na neuređen okoliš oko Doma sportova gdje su ispod stepeništa počela 

rasti stabla. 

 

NIKOLINA MUHVIĆ 

- Dogovoriti datume sjednica Gradskog vijeća u studenom – tematska i radna. 

- Izrada ugovora o kupoprodaji za zemljište prema parku. 

- Rješavanje imovinsko pravnih odnosa u Radničkoj 6 u Lučicama. 

- Rad na novoj Odluci o socijalnoj skrbi – dio koji se odnosi na upis zabilježbe. 

- Završetak izrade popisa socijalnih naknada isplaćenih od srpnja 2014 godine, kada je stupila na 

snagu Odluka. 

- Izrada tablica za otvaranje zamolbi za stipendije i dogovor s komisijama. 

- Postignut je dogovor za posjet Srednjoj školi na temu Savjeta mladih. 

- Lokalna strategija za invalide, koja je skinuta s Gradskog vijeća, pripremit će se za savjetovanje 

sa zainteresiranom javnošću, a organizirat će se i sastanak nadležnog radnog tijela. 

- Za sjednicu Gradskog vijeća pripremit će se Analiza stanja sustava CZ. 

 

KATARINA MIHELČIĆ 

- U OŠ krenula je implementacija građanskog odgoja koja trenutno ima 8 polaznika koji će obići 

službe koje u Gradu funkcioniraju, a bit će i gosti u emisiji „Na kavi s gradonačelnikom“. 

 

 

Dovršeno u 8,15 sati. 

 

 

Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar      Ivica Knežević, dipl. iur. 

 
 
 
 
 


